
Амир Фазлић 

Питања постављена Савјету министара БиХ: 

1. Шта је Савјет министара предузео и шта предузима на заштити наших грађана (БиХ) 

везано за стару девизну штедњу у Љубљанској банци и Инвест банци у Београду? 

2. Има ли нових момената у вези са овим проблемом? 

3. Да ли је неко од грађана БиХ остварио право поврата штедње – новца из ове двије 

банке?“ 

 


